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Akademický senát 

Fakulty strojního inženýrství VUT 

Technická 2 
616 69 Brno 

 
 

Zápis 
            z 1. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT v Brně dne  

4. 12. 2014 
 
 
 
Místo konání:  zasedací místnost ÚK FSI VUT v Brně 
Čas konání:   14:00 – 16:00 
Přítomni:   dle prezenční listiny 
Omluveni:   dle prezenční listiny 
Mandátová komise: T. Konečná, B. Reichmanová 
Návrhová komise:  doc. Blecha, doc. Martišek 
Zasedání řídil:  doc. Pacal 
 
 
 
 
Program: 

1. Volba mandátové a sčítací komise, volba návrhové komise 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z předchozího zasedání a stavu plnění usnesení 
3. Informace vedení fakulty  
4. Informace z grémií 
5. Ustavení volební komise, zřízení stálých komisí a volby předsedů stálých komisí (Volební a 

jednací řád AS FSI, příloha 1, čl. 5) 
6. Návrh nového studijního oboru „Výroba automobilových světel a technických svítidel“ na 

Ústavu strojírenské technologie v rámci MSP – předložení  
7. Zástupce AS v komisi pro výběrové řízení 
8. Stanovení termínu a předběžného programu dalšího zasedání AS FSI 
9. Různé 

 
 
Jednání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Pacal.  
Zasedání se zúčastnili děkan FSI doc. Katolický, tajemník fakulty Ing. Dumek, proděkani doc. 
Hlinka, doc. Fuis a Ing. Bednář a zástupce ÚST Ing. Sliwková. 
 
Doc. Pacal představil členy AS FSI, kteří se nezúčastnili ustavujícího zasedání, a předal jim 
osvědčení. 
   
 
ad 1) Volba mandátové, sčítací a návrhové komise 
 
Návrh mandátové a sčítací komise: T. Konečná, B. Reichmanová      
Hlasování:  pro: 26  proti: 0  zdržel se: 2 



 2 

Mandátová komise konstatovala, že na zasedání je v dané chvíli přítomno 28 členů AS FSI a 
zasedání je usnášeníschopné. 
 
Návrh návrhové komise: doc. Blecha, doc. Martišek    
Hlasování:  pro: 26  proti: 0  zdržel se: 2 
 
 
ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z předchozího zasedání a stavu 
plnění usnesení 
 
Program rozeslaný s pozvánkou na zasedání byl v bodu 5 rozšířen o ustavení volební komise 
a zřízení stálých komisí. 
Hlasování:  pro: 28  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Zápis z minulého zasedání bez připomínek. 
Hlasování:  pro: 28  proti: 0  zdržel se: 1 
 
 
ad 3) Informace vedení fakulty 
 
Děkan FSI poblahopřál senátorům ke zvolení do AS a poté je informoval o následujících 
událostech: 

- Minulý týden proběhly oslavy 115. výročí založení VUT. Při této příležitosti proběhla 
slavnostní VR VUT, na které byly uděleny čestné doktoráty prof. Ing. Arminu 
Delongovi a Ing. arch. Viktoru Rudišovi, poté byly na slavnostním akademickém 
shromáždění uděleny zlaté a stříbrné medaile (za FSI obdržel zlatou medaili prof. 
Janíček a stříbrnou prof. Švejcar), byly rovněž uděleny ceny rektora (za FSI Ing. 
Lubomír Klimeš) a oceněni nejlepší pedagogové (prof. Druckmüller, Mgr. Hoderová). 

- V rámci hodnocení studentů všech fakult daného ročníku francouzské univerzity 
ENSAM Paris se na 2. místě umístila studentka oboru Industrial Engineering Bc. 
Pavlína Trubačová. Tato studentka také zvítězila se svou bakalářskou prací v soutěži 8 
z VUT. 

- 12. listopadu proběhla VR FSI, na které proběhla úspěšně 3 habilitační řízení. 
- Příští týden proběhne jmenování docentů. 
- Byla jmenovaná disciplinární komise. Disciplinární řízení se studentem FSI proběhne 

v lednu na podnět KaM. 
- Proběhlo hlasování o jednotném vizuálním stylu VUT, 5 fakult hlasovalo pro, 

v zavádění jednotného stylu se tedy bude pokračovat. 
- Proděkan Fuis provedl průzkum u studentů 1. ročníku, cca 50% jsou absolventi 

gymnázií. 
 

Ing. Bednář informoval o certifikaci, která proběhla úspěšně – pouze s doporučeními. 
 
 
ad 4) Informace z grémií 
 
RNDr. Popela rozeslal informace senátorům mailem. 
Týkaly se jednak dění na úrovni RVŠ (byla přijata usnesení k novele VŠ zákona a 
k problematice rozpočtu, byla diskutována problematika vědy – požadavek neměnit pravidla 
ex post) a dále dění na úrovni VUT (proběhlo ustavující zasedání AS VUT - RNDr. Popela 
byl zvolen předsedou EK, prof. Burša zařazen do komise pro tvůrčí činnost, Ing. Dvořák do 
komise pedagogické).  
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ad 5) Ustavení volební komise, zřízení stálých komisí a volby předsedů stálých komisí 
(Volební a jednací řád AS FSI, příloha 1, čl. 5) 
 
Návrh volební komise: Ing. Kůdela, doc. Štětina a doc. Paloušek. 
Hlasování:  pro: 28  proti: 0  zdržel se: 3 
 
Doc. Štětina seznámil senátory s návrhy složení jednotlivých komisí. 
 
Usnesení: AS FSI zřizuje stálé komise v následujícím složení: 
Finanční komise: Roman Baxant, doc. Ing. Petr Blecha, Ph.D., Ing. Petr Dvořák, Jitka 
Khůlová, Michael Kopřiva, prof. RNDr. Karel Maca, Dr., Ing. Tomáš Návrat, Ph.D., Ing. 
David Nečas, RNDr. Pavel Popela, Ph.D., Ing. Robert Popela, Ph.D., Ing. Pavel Ramík, doc. 
Ing. Josef sedlák, Ph.D., prof. RNDr. Jiří Spousta, Ph.D., doc. Ing. Josef Štětina, Ph.D., Mgr. 
Petr Vašík, Ph.D., doc. Ing. Antonín Záděra, Ph.D.     
Legislativní komise: Ing. Hana Druckmüllerová, Ph.D., prof. RNDr. Petr Dub, CSc., RNDr. 
Jiří Dvořák, CSc., Mgr. Jana Hoderová, Ph.D., Tereza Konečná, doc. PaedDr. Dalibor 
Martišek, Ph.D.,  Ing. Pavel Ramík, Barbora Reichmanová, Ing. Jan Roupec, Ph.D. 
Studijní komise: doc. Ing. Jan Brandejs, CSc., Ing. Hana Druckmüllerová, Ph.D., prof. 
RNDr. Petr Dub, CSc., Mgr. Jana Hoderová, Ph.D., Bc. Veronika Hřibová, Ing. Jakub 
Kůdela, Sára Navrátilová, Ing. Helena Votavová.    
Komise pro vědu a výzkum: doc. Ing. Petr Blecha, Ph.D., Ing. Petr Dvořák, doc. Ing. Robert 
Grepl, Ph.D., Michael Kopřiva, doc. Ing. Radomil Matoušek, Ph.D., doc. Ing. Ivan Mazůrek, 
CSc., Ing. David Nečas, doc. Ing. David Paloušek, Ph.D., doc. Ing. Libor Pantělejev, Ph.D., 
Ing. Robert Popela, Ph.D., doc. Ing. Josef Sedlák, Ph.D., prof. RNDr. Jiří Spousta, Ph.D., doc. 
Ing. Josef Štětina, Ph.D., Mgr. Petr Vašík, Ph.D.  
Komise organizační a informační: Michaela Daňková, Bc. Veronika Hřibová, Ing. Pavel 
Ramík, Barbora Reichmanová, Ing. Jan Roupec, Ph.D.  
 
Hlasování:  pro: 31  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Volba předsedů stálých komisí: 
Finanční komise   Ing. Návrat  pro: 29 platných hlasů - zvolen 
Legislativní komise   doc. Martišek  pro: 25 platných hlasů - zvolen 
Studijní komise   Ing. Votavová  pro: 29 platných hlasů - zvolena 
Komise pro vědu a výzkum  doc. Pantělejev pro: 28 platných hlasů - zvolen 
Komise organizační a informační  Bc. Hřibová  pro: 29 platných hlasů - zvolena 
 
 
ad 6) Návrh nového studijního oboru „Výroba automobilových světel a technických 
svítidel“ na Ústavu strojírenské technologie v rámci MSP – předložení  
 
Ing. Bednář senátory informoval, že návrh nového oboru byl již projednán na VR FSI. 
Nový obor senátorům představila zástupkyně ÚST Ing. Sliwková, Ph.D. Jedná se o obor 
navazujícího magisterského studia, na výuce se budou podílet i FEKT a FP a firmy 
Automotive Lighting, s.r.o. a HELLA CZ. Ing. Sliwková se zmínila o profilu absolventa a 
možnostech uplatnění, dále o podmínkách přijetí a studijních plánech jednotlivých ročníků. 
V diskuzi Ing. Sliwková odpovídala na dotazy senátorů, které se týkaly studijního plánu 
oboru i jednotlivých předmětů a jejich kreditového hodnocení, způsobu financování výuky 
zajišťované též FEKTem a firmami, kapacity oboru, možnosti přijímání studentů z jiných 
fakult, další připomínky se týkaly samotného názvu oboru a zapojení firem do výuky. 
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ad 7) Zástupce AS v komisi pro výběrové řízení 
 
Dne 15. 12. proběhne výběrové řízení na ÚJ. 
Zástupce AS Ing. Ramík, náhradník doc. Paloušek. 
V průběhu ledna se uskuteční následující výběrová řízení: 
na ÚVSSR: zástupce AS RNDr. Popela, náhradník doc. Štětina 
na ÚPEI: zástupce AS RNDr. Popela, náhradník doc. Blecha. 
  
Hlasování: pro: 28  proti: 0  zdrželi se: 3 
 
 
ad 8) Stanovení termínu a předběžného programu dalšího zasedání AS FSI 
 
Termín dalšího zasedání byl navržen na čtvrtek 22. 1. 2015 v zasedací místnosti ÚK.  
Program příštího zasedání: 

- Nový studijní obor Výroba automobilových světel a technických svítidel 
- Pravidla pro rozdělení dotace finančních prostředků 
- Aktualizace Dlouhodobého záměru FSI 
- Zástupce AS FSI ve výběrových řízeních 
- Stav rekonstrukce A1 

 
Hlasování: pro: 30  proti: 0  zdrželi se: 1 
 
 
ad 9) Různé 
 
Ing. Popela se dotázal na pravděpodobnost zavedení jednotného vizuálního stylu, pan děkan 
odpověděl, že se již vlastně používá, musí však být ještě schválen AS VUT. 
Ing. Paloušek upozornil na problém se signálem mobilních operátorů v objektu D5. 
Bc. Hřibová upozornila na skutečnost, že studenti mají problém se vstupem do D5. 
 
 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
 
 
 
Verifikoval: doc. Ing. Bohumil Pacal, CSc.             Sára Navrátilová  
          předseda AS FSI                          předsedkyně SK AS FSI                                   
 
 
 
 
 
zapsal: Brigita Rohovská 
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